
 Vragen
Onderwerp: Vragen m.b.t. roeken & kauwen en beleid omtrent warmte- en luchtpompen 
(airco’s).

Roeken & Kauwen

Op 21 juli 2023 heeft het college  de vragen beantwoord m.b.t. de roeken en de kauwen, 
bedankt daarvoor. De rode draad is dat de provincie voor de komende drie jaren geen 
ontheffing zal verlening voor maatregelen tegen de overlast. In de tussentijd zal de kolonie 
roeken ieder voorjaar, gedurende het broedseizoen, zich opnieuw nestelen op de reeds 
bekende plekken. Dit komt omdat roeken vaste nestplekken hebben. Daarnaast zal het 
aantal nesten ook toenemen.

 Wat gaat de gemeente doen om ervoor te zorgen dat de aantal nesten niet verder 
toeneemt? (Dit staat los van de reeds preventieve maatregelen);

 Zijn de belanghebbenden al geïnformeerd over het besluit van de provincie? M.a.w. 
weten de belanghebbenden dat de overlastsituatie voor de komende drie jaar niet zal
veranderen. Maar dat het aannemelijk is dat de overlast toeneemt?

 Wanneer is de roekenbeschermingsplan gereed?

Luchtpompen (airco’s)

De laatste tijd lees ik steeds vaker over burenruzies als gevolg van geluidsoverlast, 
veroorzaakt door luchtpompen. Ik heb niet kunnen terugvinden dat er een Weert een beleid 
is voor het plaatsen van dit object. Naar m.i. is het noodzakelijk om een beleid te hebben, nu 
steeds meer particulieren ervoor airco’s te plaatsen. Het bouwbesluit schrijft een maximale 
geluidsnorm van 40 decibel voor op de erfgrens.

 Is het college met deze kwestie bezig?
 Zo ja, wanneer kunnen de inwoners van Weert hierover duidelijkheid verwachten?


